

Terms & Conditions - Flooss Bahrain X STC channels

Campaign Overview:

This campaign gives FLOOSS app users the chance to enter an exclusive raffle. Customers who spend BHD 400 or more at Channels by stc, available under the FLOOSS Souq merchant within the FLOOSS app, will be automatically entered into a raffle to win an iPhone 17 Pro Max.

Campaign Details:

Organizer: The campaign is organized by Flooss Bahrain B.S.C (Closed).

Contest Period: The campaign will run for 2 months, starting from February and ending in March. The winner will be drawn at the end of every month.

Date of Drawn	Winner Selection
5/3/2026 – Thursday	Winner No.1
2/4/2026 – Thursday	Winner No.2

Eligibility:

- Any customer who completes an eligible transaction during the campaign period will qualify for the raffle.
- Participants must make a purchase of BHD 400 and more from Channels by stc through FLOOSS Souq in the FLOOSS app.
- Participants must be aged 21 years old and above.
- Participation in the raffle is limited to Bahraini nationals only
- Raffle Draw: Prizes will be provided by **Channels by stc** to **FLOOSS**.

How to Enter the Raffle:

To participate, entrants must:

- Make a purchase BHD 400 and more from Channels by stc using Flooss Souq in the Flooss App.

Winner Selection:

- (2 winners) 1 winner will be selected at the end of each month. First winner drawn will be on **5/3/2026** and the second winner drawn will be on **2/4/2026**.
- The winners will be chosen based on their eligible transaction during the campaign period.
- The raffle draw will be conducted from the list of orders on STC Channels, based on the merchant settlement report, for the specific period mentioned in the terms and conditions
- Winners will randomly draw from eligible entries through electronic draw.
- Winners will be contacted by a phone call, and they must verify their identity, so we can match it with the data we have and make sure they are eligible to claim the prize.
- The winner will have 6 months to claim the prize.

Prize:

- Prizes will be provided by Channels by stc to FLOOSS.
- Each Winner will receive iPhone 17 pro max 256GB Cosmic orange.
- Total prizes: Two units of **iPhone 17 Pro Max (256GB, Cosmic Orange)**
- Prizes are non-transferable and cannot be exchanged for other alternatives.

Notification:

- Winners will be notified either by calling them and checking that their identity matches the data we have.
- Winners must respond to Flooss Bahrain and provide the required details to claim their prize, after notifying and obtaining approval from the Ministry of Industry and Commerce (MOIC).
- If winner doesn't claim the prize within 6 months, the prize goes to MOIC.

Additional Details:

- Flooss Bahrain reserves the right to change the campaign terms and conditions after approval from the Ministry of Industry and Commerce.
- Prior to any changes to the campaign terms and conditions, Flooss Bahrain will announce the changes to customers via Instagram or any other communication channel.
- The winner's name may be used by Flooss Bahrain for post-event publicity purposes.
- The winner agrees to allow Flooss Bahrain to use their names to announce their win.
- Winners must provide valid identification documents to collect their prizes.
- By participating in the raffle run and promoted by Flooss Bahrain, entrants are deemed to have accepted these terms and conditions and agree to be bound by them.

الشروط والأحكام - فلووس البحرين × قنوات stc

نظرة عامة على الحملة:

تتيح هذه الحملة للعملاء فرصة الدخول في سحب خاص لمستخدمي تطبيق فلووس. حيث سيتم إدخال العملاء الذين يقومون بعملية شراء بقيمة 400 دينار بحريني أو أكثر عبر قنوات stc والمتحدة ضمن متاجر سوق فلووس في تطبيق فلووس، تلقائياً في سحب للفوز بجهاز iPhone 17 Pro Max.

تفاصيل الحملة:

- **الجهة المنظمة:** فلووس البحرين ش.م.ب (مغلقة).
- **مدة الحملة:** تمتد الحملة لمدة شهرين، تبدأ من شهر فبراير وتنتهي في شهر مارس، وسيتم إجراء السحب على فائز واحد في نهاية كل شهر.

اختيار الفائز	تاريخ السحب
الفائز الأول	٢٠٢٦/٣/٥ - الخميس
الفائز الثاني	٢٠٢٦/٤/٢ - الخميس

شروط الأهلية:

- يحق لأي عميل يُكمل عملية شراء مؤهلة خلال فترة الحملة الدخول في السحب.

يجب على المشاركين إجراء عملية شراء بقيمة **400** دينار بحريني أو أكثر من قنوات stc باستخدام سوق فلووس في تطبيق فلووس.

يجب أن يكون عمر المشارك **21** عاماً أو أكثر.

اشتراك في المسابقة متاح للمواطنين البحرينيين فقط.

السحب: سيتم توفير الجوائز من قبل قنوات stc إلى فلووس.

طريقة المشاركة في السحب:

للمشاركة، يجب على العميل:

إجراء عملية شراء بقيمة **400** دينار بحريني أو أكثر من قنوات stc باستخدام سوق فلووس في تطبيق فلووس.

اختيار الفائزين:

سيتم اختيار فائزين اثنين في نهاية كل شهر. سيتم سحب الفائز الأول في **5/3/2026**، وسيتم سحب الفائز الثاني في **2/4/2026**.

سيتم اختيار الفائزين بناءً على المعاملات المؤهلة التي تمت خلال فترة الحملة.

سيتم إجراء سحب السحب من قائمة الطلبات على قنوات STC، بناءً على تقرير تسوية التاجر، للفترة المحددة المذكورة في الشروط والأحكام.

سيتم اختيار الفائزين عشوائياً من بين المشاركين المؤهلة عبر سحب إلكتروني.

سيتم التواصل مع الفائزين عبر الاتصال الهاتفي، ويجب عليهم التحقق من هويتهم لمطابقة البيانات المسجلة لدينا والتأكد من أهلية استلام الجائزة.

يكون أمام الفائز مدة **6** أشهر لاستلام الجائزة.

الجوائز:

يتم توفير الجوائز من قبل قنوات stc إلى فلووس.

يحصل الفائز على جهاز **iPhone 17 Pro Max** سعة **256** جيجابايت - لون **Cosmic Orange**

إجمالي الجوائز: جهازان من **iPhone 17 Pro Max** سعة **256** جيجابايت، **Cosmic Orange**

الجوائز غير قابلة للتحويل أو الاستبدال بأي بدائل أخرى.

الإشعار:

- سيتم إخبار الفائزين عن طريق الاتصال الهاتفي والتأكد من تطابق هويتهم مع البيانات المسجلة لدينا.
- يجب على الفائزين الرد على فلووس البحرين وتزويدها بالبيانات المطلوبة لاستلام الجائزة، وذلك بعد الإخبار والحصول على موافقة وزارة الصناعة والتجارة.
- إذا لم يطالب الفائز بالجائزة خلال 6 أشهر، تُسلم الجائزة إلى وزارة الصناعة والتجارة(MOIC) .

تفاصيل إضافية:

- تحتفظ فلووس البحرين بحقها في تعديل الشروط والأحكام الخاصة بالحملة بعد الحصول على موافقة وزارة الصناعة والتجارة.
- سيتم الإعلان عن أي تعديلات على الشروط والأحكام للعملاء عبر إنستغرام أو أي قناة تواصل أخرى.
- يحق لفلووس البحرين استخدام اسم الفائز لأغراض الدعاية والترويج بعد انتهاء الحملة.
- يوافق الفائز على السماح لفلووس البحرين باستخدام اسمه للإعلان عن فوزه.
- يجب على الفائزين تقديم مستندات إثبات هوية سارية المفعول لاستلام الجوائز.
- بمشاركة العميل في السحب الذي تنظمه وتروج له فلووس البحرين، يعتبر المشارك موافقاً على هذه الشروط والأحكام وملتزماً بها.